
Referat af bestyrelsesmødet i LSG d. 14. april 2018 hos Nis 

 

Meddelelser: Nis foreslog, at vi i år sender indbydelser ud til 

generalforsamlingen som mails. Alle, der ikke har en mailadresse, vil 

selvfølgelig få tilsendt indbydelsen. Det er både dyrere og mere besværligt 

at sende indbydelserne pr. post. 

Nis havde modtaget Sammenslutningens hæfte med oplysninger til 

sommerhusejerne. Vi fordelte hæfterne og besluttede at dele dem ud efter 

mødet. 

Nis vil prøve at få Naturstyrelsen, der ejer området, til at retablere broen 

for enden af Præstens Plantage ved toiletbygningen. I øjeblikket skal folk, 

der parkere her, gå langt til siden for at passere det sumpede område, når 

de skal til stranden. 

Ang. forsikring af vores medlemmer, f.eks. i forbindelse med arbejdsdage, 

vil Bettina kontakte Sammenslutningen, der står for dette, så forholdet er i 

orden til vejdagen d. 12. maj 2018. 

Vejen: Der skal bestilles grus til vejdagen, så der er rigeligt til at reparere 

vejen. Vejdagen starter kl. 9.30 hos vejformanden, Ole Jensen Ll. 

Strangaard 14. Kl. 10.00 går vi i gang med arbejdet. Husk skovl. 

Åge Bach skal kontaktes, så han kan hjælpe til med sin bobcat. 

Økonomi: Bettina fortalte, at vi har 5472,31 kr. på vores opsparingskonto. 

På arbejdskontoen står der 40177,90 kr. 

Der er 3 restancer i øjeblikket, som Bettina har urimelige problemer med 

at inddrive. 

Generalforsamlingen: Nis vil snarest skrive formandens beretningen, så 

bestyrelsen kan få den gennemlæsning. 

Ang. valg til bestyrelsen, har Bettina fundet en frisk mand, Klaus Jørgen 

Christiansen, der godt vil stille op. 

Til næste års generalforsamling, skal vi have fundet flere nye medlemmer, 

da mindst to fra den nuværende bestyrelse stopper efter mange års tro 

tjeneste. 

Ang. forslag til generalforsamlingen foreslår bestyrelsen, at vi bruger ca. 

20.000 kr. på at få asfalteret krydset Spartavej /Ll. Strangaard, der er meget 

svært at holde med grus. 

Næste møde: Hos Ole efter vejdagen. 

 

Ref: Troels Fischer 


